



Guidelines for Authors of Manuscripts

1. All manuscripts must be typewritten (double-spaced) and submitted in quadruplicate. They should not exceed 3,500 words (approximately 13 pages, including references, tables, and figures).
2. An abstract of 100-140 words in length, typed on a separate page, should be provided in both English and French. However, translation of abstract can be furnished at cost (\$25.00) by the journal if the author so requests.
3. In all matters of style, the Publication Manual (1974) of the American Psychological Association is considered definitive.
4. Manuscripts should be concise as well as well organized. Article titles should not exceed 50 letters and spaces.
5. Never submit material that is under consideration by another journal.
6. Authors should be aware that Canadian English usage is adhered to in this journal. For example, the terms *counselling* and *counsellor* are normally spelled with a double *l*.

Indexing

The contents of the *Canadian Counsellor* appear in the *Canadian Education Index* published by the *Canadian Education Association*. They are also indexed in *Current Index to Journals in Education* (ERIC) and are available in microfilm from *University Microfilms International*.

Normes de présentation des manuscrits

1. Le manuscrit doit être dactylographié à double interligne et présenté en quatre exemplaires. Il ne doit pas excéder 3,500 mots (approximativement 13 pages, y compris les références, les tableaux et les illustrations graphiques).
2. Le texte doit s'accompagner d'un résumé de 100 à 140 mots, rédigé en français et en anglais et présenté sur une feuille à part. Toutefois, la revue peut assurer la traduction du résumé à la demande et aux frais (\$25.00) de l'auteur.
3. En matière de style et de présentation, le "Publication Manual" (1974) de l'American Psychological Association tient lieu de critère.
4. Les manuscrits doivent être concis et bien structurés. Dans la mesure du possible, les titres ne doivent pas excéder 50 caractères et espaces.
5. Ne pas soumettre un texte déjà présenté à une autre revue pour fins de publication.
6. S'il vous plaît, prendre note que, conformément à l'usage anglais au Canada, les termes "counselor" et "counselling" s'écrivent avec deux "l".

Répertoire

Les contenus du *Conseiller Canadien* apparaissent au *Répertoire canadien sur l'éducation* publié par l'*Association canadienne de l'éducation*. Ils sont aussi répertoriés dans *Current Index to Journals in Education* (ERIC) et sont accessibles sous forme de microfiches préparées par *University Microfilms International*.

CAREER DEVELOPMENT GRADUATE STUDIES

FACULTY OF EDUCATION
THE UNIVERSITY OF WESTERN ONTARIO



- I MASTER OF EDUCATION (M.Ed.): Educational Studies** -
Educational Administration •
Educational Psychology •
History and Comparative
Education • Philosophy •
Curriculum Studies.
- II MASTER OF EDUCATION (M.Ed.): Guidance
Counselling.**

- III MASTER OF ARTS IN
TEACHING (M.A.T.)—**
History • Mathematics •
Physical Education •
Chemical Education •
English • French • Geography

Full-time or Part-time studies.
Financial Assistance available.

Details: Graduate Chairman
Faculty of Education, The University of Western Ontario
Althouse College, 1137 Western Rd., London, Ontario N6G 1G7 Canada

